

## 《单词百科:Attendants是什么意思?Attendants怎么发音?Attendants的解释和用法》

英语单词Attendants是什么意思?Attendants怎么读?Attendants怎么发音?简答网为您整理了Attendants的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### Attendants怎么读

Attendants的读音:[      tend   nts]

### Attendants的意思

1、n.服务人员( attendant的名词复数 );侍者;随从;伴随物;

### Attendants的相关词组

1、flight attendants 飞行服务员( flight attendant的名词复数 );

## Attendants的双语例句

1、The two ambulance attendants quickly put Plover on a stretcher and got him into the ambulance.

两名救护人员迅速地将普洛弗放到担架上抬进救护车里。

2、Psyche gave ear to the admonitions of her vocal attendants.

普绪喀听从这些有声无形的外人的意见。

3、Soon the attendants returned who had been dispatched to seize Bacchus.

不久,派出去抓巴克斯的随从回来了。

4、For this purpose he bribed some of Imogen's attendants.

为了达到这个目的,他买通了伊摩琴身边的一些丫环。

5、The attendants went out backwards.

随从倒退着出了房间。

6、The lift attendants were very observant.

电梯服务员很注意别人的动静。

7、For a moment longer she waited, then she moved forward, followed by one of her attendants.

她又等了一会儿,然后再往前走,伴娘中的一位跟在她身后。

8、Natalie was clutching her ticket, and trying to understand the shouts of the uniformed attendants.

娜塔丽紧紧捏着她的飞机票,拼命想弄清穿制服的工作人员喊些什么。

9、He took the innumerable bags with which she travelled and scattered them among the attendants.

他拿起她带着旅行的许多袋子,把它们分发给的随从们。

10、We even seemed to be getting away with only two parking attendants.

似乎只需两个停车服务员也能应付的来.

11、 How many kids of single-parent flight attendants go to the best private schools?

有多少单亲的乘务员母亲可以供自己的孩子上私人学校?

12、 Other problems will also be discussed by the attendants.

其它的问题也将由与会者讨论.

13、 The attendants said, " Would you revile God's high priest? "

旁边站着的人说: " 你竟敢辱骂天主的大司祭 吗 ?

14、 He also asked the train attendants to take good care of me.

又嘱托茶房好好照应我.

15、 Attendants immediately give you cup of the new inverted.

服务员马上会给你倒一杯新的.

以上是简答网为您整理的Attendants怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/Attendants>